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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 12/22/2020 3:11:15 PM

Subject: vaccin-aankoop update

Received: Tue 12/22/2020 3:11:16 PM

Qverzicht kosten aankoop vaccins per 21 december 2020.xIsx

Graag je aandacht voor deze wat langere mail over de vaccin-inkoop.

Veel vraagt nu je aandacht, maar de discussies en de keuzes die gemaakt moeten worden rond de inkoop van
vaccins gaan nu heel snel.
Bovendien gaat het om veel geld en is het dus belangrijk dat we dit samen doen (en ook met Hugo natuurlijk).

Als bekend zijn er 6 APA’s gesloten met de eerste producenten (Pfizer, Moderna, CureVac, Janssen, AZ en
Sanofi).

Vijf andere contracten zijn nog in onderhandeling (Novavax, Reithera, Valneva, Symvivo en MSD). Het gaat
daarbij om kleinere volumes, maar ook daarbij gaat om 51.2b vaccins en een waarde van ¢
et [ e ]

Eerder is een budget van gereserveed voor vaccin-inkoop.
Als alle contracten tot aankopen leiden, dan hebben we heel veel vaccins, maar ook een tekort op ons budget.
Lastige is steeds dat je moet beslissingen nemen, terwijl je niet alles weet (dat klinkt bekend...).

Om het plaatje verder te compliceren:

- Er is een systeem van een bazaar, bedoeld om vraag en aanbod tussen landen bijeen te brengen. Niet alle
landen willen hun pro rata deel en om lastige discussies daarover te vermijden, is een systeem bedacht
waarbij andere landen dat surplus kunnen overnemen. De landen die ooit samen zijn begonnen (DUI, NL, FR,
ZWE en IT) nemen daarbij vaak het voortouw. Op basis daarvan heeft Nederland bijvoorbeeld ja gezegd tegen

extra doses Janssen n extra doses BionTech/Pfizer (JESESI- Dat brengt uiteraard ook
extra kosten met zich mee

- Onder de contracten hangen ook opties. Voor Moderna moest die optie al gelicht worden en hebben wij ja
gezegd tegen nogmaals ons pro-rata deel van rui accins (kosten: 5.1.2b

Momenteel liggen de opties voor BionTech/Pfizer op tafel. Mogelijk komen deze nog in het voorjaar
beschikbaar. In dat ﬁeval zou ik voor willen stellen om ook daarbij voor ons pro-rata-deel te gaan. Dat zou

betekenen extra vaccins Pfizer (koste

Alle hoofdcontracten lijken succesvol te worden. Alleen Sanofi is nog een vraagteken. Het contract met Sanofi
is ook anders dan de andere, omdat we daar geen afnameplicht hebben, zelfs niet als er markttoelating wordt
verkregenl

Dan de extra contracten. De Commissie is al ver met Valneva en Novavax. Vooral Valneva voegt iets toe aan
ons portfolio op basis van het feit dat het op een andere technologie is gebeaseerd en mogelijk beter geschikt
is voor kwetsbare groepen.

Aan de meerwaarde van Reithera wordt door het RIVM getwijfeld en MSD lijkt af te zien van het leveren van
een vaccin.

Wat betekent dit nu?
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In termen van aantallen vaccins: als alles doorgaat
- op basis van hoofdcontracten komen we nu uit op ruim (dat is inclusief optie op BionTech/Pfizer
die nog niet in onze tabellen zit).

- de extra contracten leveren dan mogelijk nog eens vaccins op.

Indien we de vaccins van Reithera, MSD en Symvivo niet zouden afnemen, evenals de Sanofi vaccins, dan
zouden waccins krijgen.

In termen van kosten:
Als we voor het gehele pakket gaan, ontstaat er een tekort van
daarvan is overigens veroorzaakt door de extra optopping van het ESl-budget dat alle lidstaten
hebben moeten doen en die hadden we vooraf niet voorzien.
Zonder de vier hierboven genoemde vaccins, zouden we uitkomen op een plus van [ EEEN

Laatste punt van aandacht zijn donaties en doorverkoop. Beide bedoeld om vaccins ter beschikking te stellen
aan armere landen via de Covax-systematiek.

van ons budget van “bedoeld voor donaties via Covax. Idee is dat we daartoe F
miljoen aan inkoopwaarde aan vaccins weg gaan geven.

Hiernaast is sprake van doorverkoop. De EU heeft Covax geld gegeven om vaccins te kopen. Aangezien de
EU meer contracten heeft dan Covax, is idee dat Covax met dat geld, vaccins van EU-lidstaten koopt. Dat
systeem staat nog in de kinderschoenen, maar is wel een oplossing voor de vaccin-overschotten die in landen
kunnen ontstaan.

Ik kan me voorstellen dat het je inmiddels duizelt. Bijgevoegd ook mijn moeder-spreadsheet waar alles instaat.
Ik zou dit heel graag binnenkort een keer goed met je door willen spreken.
Voor nu is het vooral van belang dat we een besluit gaan nemen over de opties voor BionTech/Pfizer.

Groet



